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Izredno nas je razveselil članek tov. Vanje Forjanič-
Rankel, da se tudi ona oz. posamezniki tako prizadevno
vključujejo v razreševanje kritične situacije vodovodnega
zajetja Strojarček.

Žal pa smo ugotovili, da ta prizadevanja potekajo tudi
v napačnih smereh in zato Vanji Forjanič-Rankel manjka
veliko potrebnih informacij pa tudi dejanskega vpogleda
v trenutno situacijo tega problema.

Veseli nas tudi, da še kdo pozna vse uradne predpise in
uradne liste o kvaliteti vode, ter kdo nam stalno kontroli-
ra kvaliteto vode.

Vodovod je bil narejen v šestdesetih letih za potrebe
KS Podpeč-Preserje z velikim sovlaganjem krajanov naše
KS. Ker je bilo vode dovolj za n a k potrebe. v KS
Notranje Gorice in Vnanje Gorice pa niso imeli dovolj
pitne vode, smo se v KS Podpeč-Preser|e solidarno pove-
zali z obema KS in nato še s KS Brezovica. Tako so te KS
takrat dobile dovolj velike količine vode. Ko pa se je
z novogradnjami in novo industrijo poraba vode poveča-
la, je kvaliteta sorazmerno temu padla. Tako smo morali
stopnjevati kloriranje vode do vseh dovoljenih mej. Ker
dobro poznamo vse probleme, ki izhajajo iz tega, že
nekaj let piizadevno iščemo rešitve oskrbe z dobro pitno
vodo. V letu 1987 smo zgradili povezovalni vodovod
Strojarček-Hoja, predvsem zato, da bi količinsko zdostili
potrebam KS Notranje in Vnanje Gorice. Že v letu 1985
pa smo upali, da bomo celoten problem razrešili s plani-
rano povezavo Brest-Podpeč-Notranje-Vnanje Gori-
ce-Brezovica, vendar pa smo leto dni kasneje zvedeli,
da pride ta varianta v poštev šele po letu 1995. Zaradi
tega smo se na organih KS Podpeč-Preserje odločili, da

poiščemo ustreznejšo in hitrejšo rešitev tega problema.
Že leta 1986 so bile narejene vse ustrezne razisakve pri
novi vrtini Virje. Ta vrtina je pokazala, da tako kvalitet-
no, kakor tudi količinsko ustreza zahtevam o neoporeč-
nosti vode. Zato v letošnjem letu tečejo intenzivne pri-
prave za graditev vodovoda Virje-Podpeč. Res škoda,
da tov. Vanja Forjanič-Rankelj ni poiskala vseh potreb-
nih informacij za svoje pisanje na KS Podpeč-Preserje,
kamor spada tudi vodovodni odbor, temveč jih je iskala
povsod drugje.

Vse potrebne infonnacije bi lahko dobila na vpogled,
ne da bi se morala bojevati za to na občini.

Tudi mi pozdravljamo. da ima vsak krajan svoje kon-
struktivno mnenje, vendar tov. Vanjo Forjanič-Rankelj
opozarjamo na definicijo o silni neodgovornosti organov
občine, kakor tudi KS Podpeč-Preserje pri reševanju tega
problema. Glede na izredna prizadevanja, ki jifc posa-
mezniki vlagajo v reševanje zelo kritičnih razmer, sma-
tramo to kot ironijo nepoznavanja situacije.

Članek govori o začetku, da so uporabniki že lep čas
opozorjeni, kako naj ravnajo z vodo, zato se nam poraja
vprašanje, če jih je na to opozoril nekdo tretji in ne
upravljalci vodovoda.

Z nekaterimi opozorili in napotki se strinjamo, vendar
smatramo, naj to velja tudi za široko delegatsko bazo in
delegate, ki so dolžni tako problematiko tudi poznati in
jo pomagati razreševati na za to pristojnih organih in
skupSčinah.

Ce pa tudi ta odgovor občanki ne zadostuje, naj prečita
redno vse N a k komune, saj o tej problematiki pišemo
med drugim tudi v sledečih številkah v letu 1987:

- št. 3 - 3. marec 1987 avtor Stane Jesenovc,
- št. 9/10 - 30. junij 1987 - avtor Branko Vrhovec;

kjer smo opozarjali na vse te probleme.
S tovariškimi pozdravi in v upahju, da bomo kmalu pili
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